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towych (nr 41)
7 czerwca 2017 r.
Komisja Regulaminowa, Spraw Poselskich i Immunitetowych, obradująca pod 
przewodnictwem posła Włodzimierza Bernackiego (PiS), przewodniczącego 
Komisji, rozpatrzyła: 

– w trybie art. 131 ust. 1 regulaminu Sejmu – sprawy naruszenia przez grupę 
posłów art. 35 ustawy z dnia 9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu posła 
i senatora. 

W posiedzeniu udział wziął: Dariusz Pietruszka asystent przewodniczącego. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Jolanta Szymańska, Paulina Gabor  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Włodzimierz Bernacki (PiS):
Szanowni państwo, otwieram posiedzenie Komisji Regulaminowej, Spraw Poselskich 
i Immunitetowych. Witam posłów, członków komisji regulaminowej. Stwierdzam kwo-
rum. Porządek dzienny dzisiejszego posiedzenia został państwu posłom dostarczony. 
Jeśli nie usłyszę sprzeciwu uznam, że porządek został przyjęty. Sprzeciwu nie słyszę, 
zatem przystępujemy do jego realizacji.
Informuję, że do sekretariatu Komisji wpłynęło pismo marszałka Sejmu dotyczące 

posłów, którzy nie złożyli w terminie przewidzianym w ustawie o wykonywaniu man-
datu posła i senatora oświadczeń o stanie majątkowym za rok 2016 r. Sprawą wymie-
nionych w piśmie marszałka Sejmu posłów zajmowaliśmy się na ostatnim posiedzeniu, 
ale ponieważ nie wszyscy posłowie złożyli wyjaśnienia Komisji w związku z opóźnieniem 
przy składaniu oświadczenia majątkowego postanowiliśmy podjąć decyzję na dzisiejszym 
posiedzeniu, aby dać szansę na złożenie wyjaśnień również posłom, którzy nie zrobili 
tego w terminie wcześniejszym. 
Szanowna Komisjo, informuję, że do sekretariatu wpłynęły wyjaśnienia posłów: pana 

Włodzimierza Karpińskiego i pana Piotra Marca. W związku z tym proponuję… Może 
jeszcze słowo wyjaśnienia. 
Otóż, w oświadczeniu, które zostało złożone – po pierwsze przez pana posła Wło-

dzimierza Karpińskiego, pan poseł Włodzimierz Karpiński wyjaśnia, że to spóźnienie, 
które się pojawiło, wynikało z faktu odwołania się do ustaw ogólnych, obowiązujących 
i odnoszących się do oświadczeń PIT. W związku z tym pan poseł Włodzimierz Karpiński 
przepraszając za to opóźnienie wyjaśnia, iż stało się tak za sprawą jego niewiedzy. Jedno-
cześnie prosi nas, jako członków Komisji o wyrozumiałość i deklaruje – i to jest, wydaje 
mi się, bardzo ważne – rzetelne przestrzeganie stosownych regulacji w przyszłości. 
Natomiast, jeżeli chodzi o pana posła Marca, to napisał on w swoim piśmie, że oświad-

czenie majątkowe złożył z dwudniowym opóźnieniem z powodu awarii systemu interne-
towego, służącego do składania rozliczeń podatkowych. „Nie mogłem…” – jak pisze pan 
poseł Marzec – „…przez kilka dni pobrać i wydrukować kopii zeznania podatkowego”. 
Tu dodam; rzeczywiście doskonale państwo wiedzą, że do naszego oświadczenia skła-
damy to oświadczenie, które zostało doręczone i potwierdzone przez urząd skarbowy. 
Pan poseł Marzec nie mając dostępu do systemu, tejże kopii zeznania podatkowego nie 
mógł dołączyć. 
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Wcześniej złożył wyjaśniania pan poseł Wojtkiewicz, ale o tym już mówiliśmy i podję-
liśmy decyzję o umorzeniu postępowania wobec pana posła Michała Wojtkiewicza. 
Szanowni państwo, szanowna Komisjo, proponuję zatem, aby Komisja podjęła na pod-

stawie art. 131 ust. 2 regulaminu Sejmu opinię, w której będzie rekomendowała Prezy-
dium Sejmu umorzenie postępowania w sprawie zarzutów w odniesieniu do wszystkich 
trzech posłów.
Czy w tej sprawie chcą się państwo wypowiedzieć? Jeśli nie usłyszę sprzeciwu uznam, 

że ten wniosek został przez państwa przyjęty. Sprzeciwu nie słyszę. Zatem taką reko-
mendację prześlemy na ręce pana marszałka do Prezydium Sejmu.
Szanowni  państwo,  zamykam  posiedzenie  Komisji,  jednocześnie  przypominając, 

że o godzinie 16 mamy wspólne posiedzenie z Komisją Kultury  i Środków Przekazu. 
Bardzo proszę o obecność, bo to bardzo ważne posiedzenie. Dziękuję. 


